
PROTOKÓŁ NR XXI/2019
RADY GMINY JEŻOWE

z dnia 28 listopada 2019 r.

z sesji

Na podstawie §7 Statutu gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018r, poz. 4629) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis z przebiegu sesji.

1. Otwarcie sesji.

- Posiedzenie XXI sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe Pan Marian Koc. W sesji 
uczestniczyli Wójt gminy Jeżowe- Pan Marek Stępak, Zastępca Wójta Gminy - Pan Michał Wasyliszyn, 
Sekretarz gminy Jeżowe- Pan Stanisław Szot, Radca Prawny Tomasz Kida,  Radni, Sołtysi oraz pracownicy 
merytoryczni Urzędu Gminy Jeżowe.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. W obradach uczestniczyło 14 radnych. 
Obrady są prawomocne. (Zał nr1)

3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji.

- Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Koc.

- Wójt Gminy Pan Marek Stępak złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. nr 9 tj podjecie uchwały 
w sprawie przyjęcia statutu Dziennego Domu Pomocy w Gminie Jeżowe i wprowadzenie w tym miejscu 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości gruntowej 
położonej w miejscowości Cholewiana Góra.

- Radny Józef Głuszak wniósł o zdjęcie z porządku obrad pkt. 8 tj projektu uchwały w sprawie zarządzenia 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty na terenie gminy 
Jeżowe.

- Przystąpiono do głosowania wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. Wniosek 1 Wójta Gminy- 
zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu Dziennego Domu Pomocy w gminie 
Jeżowe. głosowało 14 radnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  Wniosek 2 Wójta Gminy w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
przetargowym nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Cholewiana Góra. Głosowało 
14 radnych, 13 radnych głosowało za przyjęciem wniosku, 1 radny wstrzymał się od głosu. wniosek został 
przyjęty.  Wniosek Radnego J. Głuszaka w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty na 
terenie gminy Jeżowe. głosowało 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 3 radnych, przeciwko 
głosowało 9 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. wniosek został odrzucony.  Przystąpiono do 
głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad.  Głosowało 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie( zał nr 2)

4. Informacja o pracy Wójta Gminy za okres miedzy sesjami.

- Informacje przedstawił Wójt i stanowi ona załącznik do protokołu (Zał nr 3)

5. Informacja o pracach Komisji Rady Gminy Za okres miedzy sesjami.

- W dniu 25.11.2019 obradowała Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego 
i Ochrony Środowiska. Komisja dokonała analizy projektów uchwał w sprawie stawek za odbiór odpadów 
komunalnych oraz zapoznała się z wnioskami do budżetu na 2020r.

- W dniu 26.11.2019r odbyła posiedzenie Komisja Oświaty, Informatyzacji Gminy, Zdrowia, Kultury i Sporu. 
Komisja zapoznała się z pismem dyrektorów szkół z terenu gminy Jeżowe w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli oraz zapoznała się z prowizorium budżetu na 2020r. komisja wydała opinię 
pozytywną  ( jednogłośnie)do prowizorium budżetowego.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty ( XXI/144/19)
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- Wójt Gminy wniósł o wprowadzenie poprawek w tekście uchwały w § 6 w brzmieniu : 1. Uchwała podlega 
ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego.

7. Uchwała wchodzi w chodzi w życie z dniem 01.01.2020r.      Wójt Gminy podał również informacje 
dotyczące przetargu na zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Jeżowe. Wpłynęła tylko 
jedna oferta z Zakładu Gospodarki Komunalnej z Sokołowa Małopolskiego na kwotę 778 496 zł. Jest to wzrost 
o ponad 40 % do roku bieżącego. Spowodowane jest to wzrostem opłaty środowiskowej oraz zaostrzeniami 
wprowadzonymi przez ustawodawcę.  Projekt uchwały oblicza stawkę  płatności od 1 osoby. Projekt 
przewiduje również zniżkę od posiadania kompostowników w gospodarstwie w wysokości 1 zł od osoby.

- Radny J. Głuszak zwrócił uwagę, że ceny zagospodarowania odpadów  idą w górę. Przygotowany projekt 
uchwały i stawki przedstawiają  duże rozbieżności co do  wzrostu procentowego.  Dysproporcje procentowe 
między stawką dla 1 osoby  oraz stawkami dla  7 osób SA bardzo duże. Radny przedstawił wyliczenia 
procentowe wzrostu stawek dla poszczególnych grup od 1 do 10 osób. Przypomniał również obecnie 
obowiązujące obecnie stawki. Proponowane w projekcie uchwały podwyżki  są bardzo duże. Stwierdził, że 
istnieje możliwość manipulacji przez mieszkańców co do ilości osób zamieszkałych w gospodarstwie, po to 
by zaoszczędzić. Radny przedstawił własny projekt stawek za odbiór odpadów. Proponowane przez niego 
podwyżki   są w granicach od  36-do82 %. Utrzymanie sytemu tzw " widełek" może zapobiec manipulacjom 
przy wskazywaniu liczby zamieszkałych w danym gospodarstwie osób. Radny podał  jakie będą wpływy do 
budżetu  z tytułu wyliczonych przez niego stawek. Kwota, którą w ten sposób się uzyska wystarczy na 
pokrycie wydatków na odbiór odpadów.

- Radna G. Szostecka stwierdziła, że będzie głosować za projektem uchwały zaproponowanym przez Wójta. 
Proponowany system jest bardziej sprawiedliwy. Zapytała o ceny za odbiór  pojemników z nieruchomości 
niezamieszkałych.

- A. Kaleta- pracownik UG wyjaśniła, że ustawodawca narzucił z góry w jaki sposób należy naliczać opłaty 
z nieruchomości niezamieszkałych. Wcześniej ceny ustalały gminy. Obecnie ustawodawca chce wspierać 
małe i średnie przedsiębiorstwa dlatego też ustalił dla nich niższe ceny.

- Wójt gminy M. Stępak wyjaśnił, że stawka z przetargu nie jest stawką ryczałtową ale ceną za tonę odpadów. 
Będziemy uzależnieni od tego ile tych odpadów zostanie z terenu gminy zebrane. Tendencja jest wzrostowa. 
W okresie letnim będzie dodatkowa zbiórka odpadów. Dlatego też należy zabezpieczyć wyższą kwotę aby 
po trzecim kwartale nie zostać beż środków. Stawki proponowane są jednymi z niższych w okolicy. 
Prowizorium budżetowe było przygotowane przed przetargiem na odpady. Ta stawka jest szansą na 
zamknięcie budżetu odpadów komunalnych.

- Radny J. Głuszak stwierdził, że jego propozycja się bilansuje. To co zostało przedstawione oferentowi 
w przetargu jest nieco zawyżone.Podtrzymał swoje propozycję stawek.

- Radca Prawny T. Kida wyjaśnił, że wprowadzenie widełek nie jest możliwe. Propozycja Radnego zostanie 
uchylona przez organy nadzoru.

- Radny J. Głuszak stwierdził że, w przygotowanych materiałach przed sesją był projekt z innymi stawkami 
ale przy utrzymaniu systemu jaki obowiązuje obecnie. Jeśli konieczne jest wskazanie stawek dla 
poszczególnych grup to proponowane stawki bardzo łatwo podzielić jest przez liczbę mieszkańców i określić 
dla nich stawki.

- Radny E. Ciak-Wierzymy w uczciwość mieszkańców ale liczby zatrważają. Mamy ponad 10 tyś 
mieszkańców zameldowanych na terenie gminy Jeżowe. Deklaracji śmieciowych jest  ok 7800. Zniknęło 
2200 osób. Rok temu proponował aby stawki były  od osoby i Rada odrzuciła projekt. Widełki od dawna 
były niesprawiedliwe. Był to system niesprawiedliwy dla rodzin jednoosobowych. Naliczanie od osoby 
nie wprowadza Rada Gminy Jeżowe. Zrobił to ustawodawca. System naliczania od jednej osoby jest 
sprawiedliwy. Firma,, która odprowadzi śmieci za kwotę 780 tyś, a gmina skasuje 1mln 120 tyś. Na co ta 
kwota zostanie przeznaczona?  Od 10 lat czekamy w tej gminie na cud, cud w oświacie, gospodarce 
komunalnej. Wydajemy setki na wozy strażackie. Zadłużenie zatrważa. Komisja budżetowa opiniuje 
wszystko pozytywnie. Kto dał nam moralne prawo do zadłużenia gminy po 2035 r.

- Radny E. Koc stwierdził, że propozycja Wójta jest właściwa i najbardziej sprawiedliwa.

- Przewodniczący Rady Gminy zapytał  Radcy Prawnego  o możliwości techniczne wprowadzenia do 
porządku obrad projektu radnego J. Głuszaka.
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- Radca Prawny: W pierwszej kolejności należy głosować terminy wejścia w życie- wnioski wójta a później 
stawki. Wyjaśnił także, że to nie ustawodawca nakazał wybór takiej metody ustalania opłaty. Ustawa daje 
cztery możliwości z pośród których wybrano metodę naliczania od osoby.

- Radny J. Głuszak -te widełki można podzielić przez liczbę  osób i nie Bedzie widełek. Jest to poprawka do 
uchwały. Z przebiegu dyskusji wynika, że większość jest za propozycjami Wójta więc głosujmy po kolejne 
wnioski.

- Radna  B. Fusiek zwróciła sie o wyjaśnienie na co pójdą pozostałe pieniądze z opłat śmieciowych oprócz 
zapłaty dla firmy.

- Radny R. Łyko. Uchwała musi być podjeta. Średnia opłata w Polsce wynosi 20 zł. Sytuacja jest taka, że 
społeczeństwo nie ubożeje. Najbardziej opłaty dotykają gospodarstwa jednoosobowe. Pytania co z reszta 
pieniędzy? Wiadomo, że pozostaje obsługa, PSZOK. Najlepiej mówić, że się zadłuża. Podnosili wszyscy 
ręce za budową oczyszczalni, kanalizacji, sal sportowych. kto jest taki odważny i podniesie rękę za 
likwidacja szkól. Budżet na rok 2020 jest oszczędny.

- Radny A. Kołodziej wszyscy wiemy, że kwota z przetargu to kwota bazowa. Kolejna sprawa to obsługa, 
worki. To wszystko generuje koszty.

- Radna G. Szostecka zapytała o koszt  za pojemniki KP-7 zwłaszcza jeśli chodzi o te znajdujące się  na 
cmentarzach. Kwota 1900 zł to znaczna suma.

- A. Kaleta - pracownik UG w ustawodawca zmusza wszystkich do segregacji śmieci. To dotyczy również 
cmentarzy. Bedzie propozycja zakupu pojemników do segregacji odpadów na cmentarzach.

- Przystąpiono do głosowania poprawek Wójta gminy w sprawie terminów publikacji w brzmieniu:

§ 1. 1. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Woj. Podkarpackiego.

1. Uchwała wchodzi w życie z dniem 01.01.2020. Głosowało 14 radnych wniosek Wójta został przyjęty 
jednogłośnie.  z kolei przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przeciw głosowało 3 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała  została podjęta ( zał nr 4 )

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/34/19 Rady gminy Jeżowe z dnia 15 stycznia 2019r 
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez 
włascicielI nieruchomości (XXI/145/19)

- Wójt gminy wniósł o wprowadzenie zmian w § 3 w brzmieniu: 1. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Woj. Podkarpackiego.

3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 01.01.2020r. w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Poprawki 
zostały przyjęte jednogłośnie.

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw. Uchwała została podjęta ( zał nr 5)

4. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia za inkaso (XXI/146/19)

- Wójt gminy wniósł o wprowadzenie w § 7 poprawek w brzmieniu: 1. Uchwała podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Woj. Podkarpackiego.2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 01.01.2020r.

- Radny J. Głuszak-Proponował zdjęcie z porządku obrad tego punktu. Stwierdził, że skoro średnio opłaty za 
odpady wzrastają średnio 50 %  to wzrasta też o 50 % inkaso zbierających.

- Radny A. Kołodziej,  było sporo głosów sołtysów, że diety które otrzymują w wysokości 300 są za niskie. 
Na sesji budżetowej miał zaproponować aby zwiększyć diety sołtysów. Wobec utrzymania stawki 8% inkaso 
od opłat za odpady postanowił wycofać się z tej propozycji. to by byłą jakaś rekompensata dla sołtysów.

- Przystąpiono do głosowania wniosku wójta gminy. Głosowało 14 radnych. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. Przystąpiono do głosowania uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny 
był przeciwny. Uchwała została podjęta( zał nr 6)

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości 
gruntowej położonej w miejscowości Cholewiana Góra ( XXI/147/19)
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- Radny A. Kołodziej, jest do działka  położona przy drodze na Podlesie w stronę dawnego Kółka rolniczego. 
Zdaniem radnego decyzja o sprzedaży jest dobra decyzją. W Cholewianej górze jest wiele działek gminnych, 
których utrzymanie jest bardzo trudne. Jeżeli znajda się chętni na działkę to należy ją sprzedać.

- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych,1 radny wstrzymał się od głosu( zał nr 7)

10. Wole wnioski i zapytania.

- Radny J. Głuszak wystąpił  w sprawie wałęsających się psów. Poprosił o przygotowanie apeli do 
mieszkańców w tej sprawie.

- Radny A. Kołodziej- odniósł się do wypowiedzi E. Ciaka w sprawie zadłużania gminy. Wyjaśnił 
konieczność wykonywania inwestycji takich jak oczyszczalnia czy kanalizacja. Te dwie inwestycje to 
17 mln zł. Jeżeli chodzi o samochody to nie mieliśmy czym jeździć. To jest bezpieczeństwo. Ludzie 
potrzebują pomocy  a auta stają w drodze.  Tematy te powinny być poruszane na sesji budżetowej.

- Wójt gminy wyjaśnił, że środki z gospodarki odpadami są środkami tylko i wyłącznie na ten cel 
wydawanymi. Nie można ich wydać na inne zadania. Mieliśmy taką sytuację kilka lat temu, że środków  
w tym dziale mięliśmy aż nadto i w 2015r Rada obniżyła opłaty za odbiór odpadów. pieniądze są " 
znaczone" obsługa, ryczałt dla sołtysów, PSZOK. Nie wiemy czy cena zabezpieczy nam gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. Odniósł się również do zarzutu zadłużania inwestycji. Niejednokrotnie gmina 
zadłużała się na inwestycje strategiczne tj oczyszczalnia, stacja oczyszczania wody, kanalizacja. Mamy 
również zadania zlecone, które musimy wykonać i je dofinansowujemy. Szkoły generują ogromne koszty. 
Można nic nie robić ale wójt oraz Rada tak nie czynią.  Aby realizować inwestycje musimy brać kredyty na 
dziesiątki lat. Trzeba realnie na to wszystko patrzeć i takie decyzje wspierać.

11. Zamkniecie obrad.

- Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe zamknął XXI sesję.

- Protokołowała:Renata Krawiec

 

Przewodniczący Rady Gminy

Marian Koc
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “28.11.2019” stawiło się 14 radnych, natomiast 1 radnych 
było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Jacek Puzio  
12.Józef Szewc  
13.Grażyna Szostecka  
14.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Henryk Olko  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.11.2019 13:14:59 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XXI/144/19   w sprawie: 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty na terenie Gminy Jeżowe” 

została podjęta
 

następującą proporcją głosów: jestem za 

10, jestem przeciw 3, wstrzymuję się 1.
 

 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.11.2019 14:17:13 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek    1. Krzysztof Borek  
2. Bogdan Bednarz    2. Eugeniusz Ciak  
3. Barbara Fusiek    3. Józef Głuszak  
4. Edward Koc        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Jacek Puzio        
9. Grażyna Szostecka        

10. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Józef Szewc      BRAK 
 
 
 

” 
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Operatorem systemu był Renata Krawiec. 
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Uchwała  numer XXI/145/19 “Uchwała zmieniająca uchwałę nr 
VI/34/19  Rady Gminy Jeżowe z dnia 15 stycznia 2019r  w sprawie 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi składanej  przez właścicieli nieruchomości” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 1, 
wstrzymuję się 0. 
 
Została przeprowadzona reasumpcja głosowania Uchwała została podjęta w trybie 
jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.11.2019 14:20:36 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek    1. Eugeniusz Ciak  
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Jacek Puzio        
11. Józef Szewc        
12. Grażyna Szostecka        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer XXI/147/19 “Uchwała w sprawie zarządzenia poboru 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa  
wyznaczenia inkasentów  oraz określenia wynagrodzenia za inkaso” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem 
przeciw 1, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.11.2019 14:42:56 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek    1. Józef Głuszak  
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Jacek Puzio        
11. Józef Szewc        
12. Grażyna Szostecka        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer XXI/14/19 “W  sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 
trybie przetargowym  nieruchomości gruntowej położonej w 
miejscowości Cholewiana Góra” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.11.2019 14:47:21 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Jacek Puzio        
11. Józef Szewc        
12. Grażyna Szostecka        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Józef Głuszak      BRAK 
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